

السيرة الذاتية

اولا: المعلومات الشخصية

- 1- الاسم الكامل : حيدر نعمة غالي الفريجي.
- 2- التولد : 1971
- 3- الجنس: ذكر
- 4- الجنسية: عراقي
- 5- الحالة الزوجية : متزوج
- 6- رقم الهاتف : 009647901434412
- 7- البريد الالكتروني: hdr10@yahoo.com

ثانيا: الشهادات العلمية

- 1- 1990-1994 : بكالوريوس علوم ادارة اعمال – الجامعة المستنصرية
- 2- 1995-1997 : ماجستير علوم ادارة اعمال – ادارة مالية واستراتيجية – الجامعة المستنصرية
- 3- 1998-2001 : دكتوراه علوم ادارة اعمال - ادارة مالية واستراتيجية – الجامعة المستنصرية
- 4- 2006 : شهادة TOEFL من جامعة قطر.
- 5- 1996: شهادة الكفاءة باللغة الانكليزية / كلية الآداب/جامعة بغداد.
- 6- 1998: شهادة الكفاءة بالحاسوب / كلية العلوم/ جامعة بغداد.

ثالثا : الالقاب العلمية والدراسات العليا

- 1- مدرس 2003
- 2- استاذ مساعد 2006
- 3- استاذ 2014
- 4- تدريس مادة الادارة المالية وادارة المصارف في الماجستير 2004 لغاية الان
- 5- تدريس الادرة المالية وادارة المصارف والحلقة النقاشية في الدكتوراه 2006 ولغاية الان
- 6- تدريس المالية العامة في الدبلوم العالي 2016/2017
- 7- الاشراف على 15 رسالة ماجستير
- 8- الاشراف على 10 اطاريح دكتوراه
- 9- الاشراف على بحثي دبلوم عالي

10- مناقشة اكثر من 50 رسالة ماجستير واطروحة دكتوراه في تخصصات الادارة المالية

والمصارف والادارة الاستراتيجية والمعرفة ونظم المعلومات وغيرها

ثالثا: الوظائف

1- الان : تدريسي في كلية الادارة والاقتصاد / الجامعة المستنصرية (اللقب العلمي استاذ).

2- 2009-2011 : رئيس قسم ادارة الاعمال /كلية الادارة /الجامعة المستنصرية.

3- 2006-2007 : مدير الشؤون الإدارية في الجامعة المستنصرية .

4- 2003-2006 : عضو هيئة التدريس في قسم ادارة الاعمال / الجامعة المستنصرية.

5- تاريخ اول تعيين : 2003/6/7.

رابعا : النشاطات العلمية والبحوث

1- 2018 – عضو اللجنة العليا للاستراتيجية الوطنية لتنمية الطفولة المبكرة – رئيس لجنة الصياغة

2- 2017-عضو اللجنة العليا للموارد المعرفية والمناهج العلمية – وزارة التعليم العالي والبحث العلمي

3- 2010-2013 عضو لجنة الخبراء والاستشاريين في لجنة صياغة الاستراتيجية الوطنية للتربية

والتعليم العالي والبحث العلمي في العراق.

4- 2010-2013 نائب رئيس لجنة صياغة الاستراتيجية الوطنية للتربية والتعليم العالي والبحث العلمي

في العراق.

5- 2011- الان : الاشتراك في وضع الاستراتيجيات المقترحة لوزارة الشباب والرياضة ودائرة شؤون

اللجان في الامانة العامة لمجلس الوزراء ووزارة التخطيط.

6- 2011 خبير وطني في مشروع تحديث القطاع العام في العراق برعاية البنك الدولي.

7- 2003 – الان – الاشتراك كمدرّب في العديد من الدورات التدريبية للقيادات العليا والوسطى والتنفيذية

في تخصصات الادارة الاستراتيجية والادارة المالية وادارة الازمات والتفاوض وغيرها من المواضيع

في المركز الوطني للتطوير الاداري والمكتب الاستشاري للجامعة المستنصرية ووزارة الشباب

وغيرها من المؤسسات التدريبية.

8- 2010 تأليف لكتاب القيادة التربوية – مدخل استراتيجي.

9- 2013 تأليف لكتاب الادارة الاستراتيجية – مدخل صناعة المستقبل.

10- 2012 –عضو لجنة التأليف في وزارة التربية لكتب الاقتصاد المرحلة الخامسة والسادسة الاعدادي.

11- 2009-2010 عضو المكتب الاستشاري في كلية الادارة والاقتصاد / الجامعة المستنصرية.

12- 2002-2003- الان انجاز 30 دراسة وبحث علمي في تخصص الادارة المالية والاستراتيجية

وادارة المشاريع.

- 1- اللغة العربية (اللغة الام)
- 2- اللغة الإنكليزية قراءة (جيد جدا)، كتابة وتحدث (جيد)
- 3- الحاسوب (مايكروسوفت اوفس ، الانترنت ، الاكسل ، بور بوينت وغيرها)

First: Personal information

1- Full name: Haider Nimah Ghali Al-Farji.

2- Birth: 1971

3- Gender: Male

4- Nationality: Iraqi

5- Marital status: Married

6- Phone number: 009647901434412

-7Email: hdr10@yahoo.com

Second: Academic certificates

1- 1990- 1994: Bachelor of Science in Business Administration - Al-Mustansiriya University

2- 1995-1997: Master of Science in Business Administration - Financial and Strategic Management - Al-Mustansiriya University

3- 1998-2001: Doctorate of Science in Business Administration - Financial and Strategic Management - Al-Mustansiriya University

4- 2006: TOEFL certificate from Qatar University.

5- 1996: Certificate of proficiency in the English language / College of Arts / University of Baghdad.

6- 1998: Computer Proficiency Certificate / College of Science / University of Baghdad.

Third: Scientific titles and postgraduate studies

- 1- Teacher 2003
- 2- Assistant Professor 2006
- 3- Professor 2014
- 4- Teaching the subject of financial management and banking management in the master's degree from 2004 until now
- 5- Teaching financial management, banking management, and the doctoral seminar from 2006 until now.
- 6- Teaching public finance in the higher diploma 2016/2017
- 7- Supervising 15 master's theses
- 8- Supervising 10 doctoral theses
- 9- Supervising my higher diploma research
- 10- Discussing more than 50 master's theses and doctoral dissertations in the specializations of financial management, banking, strategic management, knowledge, information systems, and others.

Third: Jobs

- 1- Now: Teaching at the College of Administration and Economics / Al-Mustansiriya University (scientific title: Professor).
- 2- 2009- 2011: Head of the Department of Business Administration/College of Administration/Al-Mustansiriya University.
- 3- 2006-2007: Director of Administrative Affairs at Al-Mustansiriya University.
- 4- 2003-2006: Faculty member in the Department of Business Administration / Al-Mustansiriya University.

4- Date of first appointment: 6/7/2003.

Fourth: Scientific activities and research

- 1- 2018 - Member of the Supreme Committee for the National Strategy for Early Childhood Development - Chairman of the Drafting Committee
- 2- 2017-Member of the Supreme Committee for Knowledge Resources and Scientific Curricula - Ministry of Higher Education and Scientific Research
- 3- 2010-2013 Member of the Committee of Experts and Consultants in the Committee for Formulating the National Strategy for Education, Higher Education, and Scientific Research in Iraq.
- 4- 2010-2013 Vice Chairman of the National Strategy Drafting Committee for Education, Higher Education, and Scientific Research in Iraq.
- 5- 2011- now: Participation in developing the proposed strategies for the Ministry of Youth and Sports, the Department of Committee Affairs in the General Secretariat of the Council of Ministers, and the Ministry of Planning.
- 6- 2011 National expert in the public sector modernization project in Iraq sponsored by the World Bank.
- 7- 2003 - Now participating as a trainer in many training courses for senior, middle and executive leaders in the specializations of strategic management, financial management, crisis management, negotiation and other topics at the National Center for Administrative Development, the advisory office of Al-Mustansiriya University, the Ministry of Youth and other training institutions.
- 8- 2010 Writing the book Educational Leadership - A Strategic Introduction.
- 9- 2013 Writing the book Strategic Management - Introduction to Creating the Future.
- 10- 2012 - Member of the authorship committee at the Ministry of Education for economics books for the fifth and sixth grades of middle school.

11- 2009-2010 Member of the advisory office at the College of Administration and Economics / Al-Mustansiriya University.

12- 2002-2003- Now 30 studies and scientific research have been completed in the specialization of financial and strategic management and project management.

13- Fifth: Languages and computers

1- Arabic language (mother tongue)

2- English reading (very good), writing and speaking (good)

3- Computer (Microsoft Office, the Internet, Excel, PowerPoint, etc.)